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• HISTORIEN
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• SAKEN SOM BEHANDLES I DAG



31.05.2016



15.12.2016  - 22.02.2018

● Hovedfokus på totalrehabilitering av begge skolebygg, blikk på ei skole

● Søndergaard & Richfeldt-prosjektet

○ Kalkyle totalrehab. 126.712.500 ekskl. følgende poster:

■ Usikkerhetsavsetning

■ Prisstigning

■ Finanskostnader

■ Kostnader midlertidighet

■ Rivekostnader

■ Offentlige gebyrer

■ Kalkyle ei skole på 5.050 m2 inkl, ungdomsklubb, folkebibliotek og gymsal – kr. 

141.540.000. Pris pr m2 28.000 kr.



04.04.2019

● Nye kalkyler fra Longva arkitekter:

○ Totalrehabilitering to skoler: 228 mill. kr.

○ To nye skoler: 194 mill. kr.

○ Årlig kostnadsforskjell litt i underkant av 2,5 mill. kr. 

TOTALREHABILITERING SKROTET



13.06.2019

● Utredningen hadde også med seg hva det ville kostet å bygge ei 

ny skole:

○ Pluss/minus 155 mill. kr.

○ Årlige besparelse vs to nye skoler 2,5-3 mill. kr.

○ Årlige besparelse vs rehabiliterte skoler + 5 mill. kr

○ Vedtak: bygge to nye/rehabilitere to skoler, jobbe for 

kostnadsreduksjoner.



29.10.2020

● To prosjekterte skoler klare til å legges ut på anbud. Kalkylene 

summerer seg opp til anslagsvis ca 186 mill. kr. 

● Det vedtas å prosjektere felles skole på Noresund. 



ÅRET 2021

● 18.03 vedtas det at det i framtida skal være ei felles skole i 
kommunen. Stedsvalg utredes videre.

● 17.06 vedtas det at skolen skal ligge på Noresund.

● Det kommer inn svært prisgunstige tilbud fra markedet, og 
gjennomføring av prosjektet vedtas i desember samtidig som 
spørsmålet om vern dukker opp. 

● Nytt skolevedtak 27.01.2022





Hva har administrasjonen anbefalt:

● Framvist at det er billigere å bygge to nye skoler enn å rehabilitere

● Å legge ut de to prosjekterte skolene i markedet i oktober 2020

● Å bygge ei ny skole for Krødsherad

● Å gå for et av de prisgunstige anbudene som kom inn senhøsten 2021

● At det bevilges inntil 205 mill. kr. til å bygge ny skole med hall/gymsal



Hva har feilet – hva kunne vi gjort bedre?

● Den første lovlighetskontrollen ble sendt fylkeskommunen istedenfor Statsforvalter

● Vinneren av anbudskonkurransen høsten 2021 ble offentliggjort i strid med regimet rundt 

offentlige anskaffelser

● Vi kunne vært oppmerksomme på at Noresund-anleggets verneverdi

● Vi kunne fanget opp endringene i PBL og bestemmelsene rundt bebyggelsesplan –

detaljregulering

● Kommunestyrevedtaket åpner ikke opp for å ta inn verneombud og tillitsvalgt i skolekomiteen

● Vi kunne foreslått behovet for økt ramme i budsjett 2023 – ØP 2024 - 2026



● Saksframleggene til vedtaket 18. mars 2021 og 17. 
juni 2021 viser at hensynet til barna som skal gå på 
skolen er et gjennomgående tema. Fordeler og 
ulemper for elevene er trukket fram – både ved 
vurderingen av sammenslåing og stedsvalg for 
skolen. Blant annet er hensynet til barnas nærmiljø, 
fagmiljø, læringsmiljø, reisevei, skolemiljø, 
trafikksikkerhet, ute-og inneområder og SFO-tilbud 
utredet og vurdert. Videre er forskning om små og 
store skoler, skolesentralisering og skolenedleggelser 
vurdert og vist til i saksframleggene. Elevene, 
lærerne, foreldre og innbyggere har blitt hørt i flere 
runder, og lærerne har deltatt på brukermøter om 
utformingen av skolebygget. Det er avholdt 
innspillsmøter med det kommunale FAU som består 
av representanter fra alle skoler og barnehager, og 
eget innspillsmøte for kommunestyret. Alle 
innspillene er vurdert. Det er også verdt å nevne at 
det fra januar 2017 til januar 2018 ble gjennomført en 
omfattende prosess med en bredt sammensatt 
brukergruppe som blant annet var på befaringer ved 
andre skoler, og hadde mange 
påvirkningsmuligheter. Dette viser at avgjørelsen er 
basert på et solid faglig grunnlag, at vurderinger av 
barnets beste er forelagt politikerne i forkant av 
avgjørelsen og at avgjørelsen ikke fører til et «sterkt 
urimelig resultat».



Saken som skal behandles i dag

● JA eller NEI til å øke ramma til 205 mill. kr.

● FORELØPIG RESULTAT 2022

○ Netto driftsresultat 21,4 mill. kr
○ Mindreforbruk disp.fond 20,4 mill. kr
○ Styrking disp.fond 41,8 mill. kr.

○ Bruk av disp.fond 2023 15,1 mill. kr.
○ Tilgjengelig disp.fond 26,7 mill. kr. 

○ Årsres. Krødsherad Kraftprod. KF 19,8 mill. kr. 
○ Ønsket bidrag investering fiber 7,7 mill. kr.


